



Protokoll SOF Styrelsemöte 2

Datum: 2024-01-16

Via Teams

Närvarande: Camilla Pettersson, Tobias Hinton, Patricia Eklöv, Peter Åkesson, Mattias Henricsson, Vendela Santén, Fredrik Jönsson, Mikaela Lassarp, Anna-Karin Elf

Frånvarande: Jon Arnell

1. Mötet öppnades
2. Camilla Pettersson valdes till ordförande
3. Anna-Karin Elf valdes till sekreterare
4. Vendela och Fredrik valdes till justerare
5. Agendan godkändes
6. Tävlingar och läger 2024. Det mesta är på plats avseende arrangörer av region- och rikskval. Arrangörer och tid för regionläger behöver kollas. Peter kollar region 2 (ihop med 1?) och Patricia region 5. Camilla kollar upp kontaktperson etc för sommarlägret i Motala. Diskussion kring Next level, som är bra arrangemang som stärker skandinaviska optimistband. Ska SOF ha en roll här? Patricia kontaktar arrangör, Camilla kontaktar danska SOF för att göra sig en bild över läget. Rapport nästa möte.
7. Status avseende överlämning till nya styrelsemedlemmar gicks igenom. Löper på bra.
8. Rekrytering av ny klasstränare 2024. Tjänsten från SSF heter nu "juniorutvecklare". Ansökningstid är stängd men det är ej klart ännu, SSF återkommer.
9. Tävlingsregler är uppdaterade och ändringar presenterades. Dessa godtogs enhälligt i styrelsen. Ska publiceras. Regler för Lag-SM behöver en mer genomgripande ändring, pga variation i deltagarantal. Här kvarstår lite arbete, vilket kommer att innebära en revision av publicerade regler senare under våren. Tobias ansvarar fortsatt för detta med hjälp av Peter och Patricia.
10. Återkoppling från dialogmöte med SSF 19/12. Man diskuterade möjlighet att ha ett rikskval på hösten. Skulle dock innebära justering av ålder för ranking. Frågan ska tas upp med RF.
11. SSF enkät avseende klassförbundsutredning: denna är redan inlämnad.
12. Rekrytering av mästerskapscoacher. Camilla lägger ut annons i media. Antal coacher är fortfarande osäkert pga kostnadsläget. Dra ned en från EM/JNoM? Diskussion av söka coachbidrag från SSF. Vendela kontaktar Niklas för info. Diskussion kring användande av "bidragskonsult". Patricia / Tobias kollar.

13. Båtmässan 2024. Info har gått ut till klubbar. Camilla är kontaktperson och det har kommit in en del intresseanmälningar.
14. Övriga frågor: Vi diskuterade möjlighet och intresse av att skapa info-material i videoformat: att förklara/illustrera grundläggande eller viktiga manövrar inom optimistsegling. Peter kollar med Ton, som har mycket videomaterial, om han har intresse av att producera. Diskussion kring mediabåt på rikskval, där tidigare toppseglare kommenterar. Peter tittar på vad det skulle kosta. Rapport från dessa initiativ vid nästa möte.
15. Mötet avslutas
16. Nästa möte: 20/2 kl 20.15.

Protokollförare



Anna-Karin Elf

Justeras

Vendela Santén

Vendela Santén

Justeras

19/1-24



Fredrik Jönsson